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От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП 

Относно: Воден цикъл 2 на Велико Търново

Уважаеми г-н Кмет,

От редица медийни публикации през лятото на 2019 година става 
ясно, че дълго очакваният Воден цикъл 2 на Велико Търново е отново в ход 
и Общината е одобрена за финансиране на стойност 15 млн. евро. 
Приключилият преди седем години първи воден цикъл остави голяма част 
от ВиК мрежата в града не ремонтирана. Предвид задълбочаващите 
проблеми с отводняването ( особено миналогодишните наводнения), 
остарялата ВиК инфраструктура (в различни части на града тя е на повече 
от 50 години), недостатъчният капацитет на Пречиствателната станция за 
отпадъчни води (ПСОВ) и замърсяването на р. Янтра, финализирането на 
водния проект е от особено значение за Велико Търново. Но темата няма 
само битов аспект, тя е важна от гледна точка на екологичните норми, важна 
е заради качеството на живот на населението и не на последно място за това 
как разходваме един от най -  ценните ресурси, а именно водата. 
Очакванията към този проект е той да реши натрупаните в годините 
проблеми свързани с ВиК системата в община В. Търново.



В тази връзка са и настоящите въпроси:

1. На какъв етап на развитие е проекта за „Воден цикъл 2“ на Велико 
Търново? Какви мерки ще включва той?

2. В сайта на ВиК Йовковци се посочва, че ПСОВ обслужва 60 % от 
населението и не всички промишлени предприятия. Къде отиват 
отпадните води на останалите 40 % от населението и кои са 
предприятията, които не се обслужват от ПСОВ?

3. Кога за последно е правена инвестиция за модернизация на ПСОВ и 
на каква стойност?

4. Имате ли информация на каква стойност възлизат загубите в % на 
питейна вода?

5. Имала ли е община Велико Търново възможност през 2011 -  2012 г. 
да кандидатства за финансиране за ремонт на канализацията в 
градовете Килифарево и Дебелец (като градове с население под 10 
хил. жители). Как се възползва община Велико Търново от тази 
възможност?

Очаквам Вашия отговор с приложените към него документи.

С Уважение: .

Валерия Дончева


